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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„A Magyarországi gyógyászati segédeszközök forgalmazása és támogatása” címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani, Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony !

A Magyarországi fogyatékkal élőket, egyre súlyosabban érinti a hazai gyógyászati segédeszközö k
drágulása, a társadalombiztosítási támogatások folyamatos csökkenése, valamint a támogatot t
segédeszközök körének és számának drasztikus szűkülése. A jelenlegi gyógyászati segédeszközöket és azo k
igénylőit, a társadalombiztosítási kassza részéről támogató rendszer erősen elavult . A gyakran hibás
megközelítésekb ő l levont döntések alapján, igen sok esetben, nem megfelel ő gyógyászati segédeszközök
kerülnek az érintettek részére kiutalásra és támogatásra . Az egyedi elbírálást igényl ő gyógyászati
segédeszközök engedélyezési metódusa egyenesen katasztrofális . Véleményemet tapasztalatommal is alá
tudom támasztani, mivel próbavásárlást, alkalmaztam szerény személyemben . A személyes tapasztalataim
kiábrándítóak és egyben megbotránkoztatóak . Sajnos jelenleg Magyarországon gyógyászati segédeszközö k
businesséről beszélhetünk, ami legkevésbé a fogyatékkal élő rászorultaknak kedvez .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Kérem tájékoztatását, tervezi-e a Minisztérium, hogy a fogyatékkal él őkkel, azok nagyobb
szervezeteivel mint éríntettekkel, a gyártókkal és forgalmazókkal, egy új támogatási rendszer alapjai t
dolgozzák ki, ami nem rontja, hanem javítja a rászorulók pozícióját, egyben tisztességes és korrek t
viszonyokat teremt a gyártók és forgalmazók között is?

Várom válaszát !

Tamási, 2008 . december 12 .

	

Hirt Ferenc
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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